
Zápisnica z 53. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

4.10.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 21,20 hod. 

 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin Chovan, Martin 

Drbjak  

Hlavný kontrolór obce:  

Neprítomní poslanci: Mgr. Andrea Floreková, Vladimír Ďuroň ml. 

Hostia: PhDr. Marcela Jašková, Eduard Kojš, Eva Ďaďová, Peter Húska ml.  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

5. Prosba o finančnú pomoc. 

6. Zverejnenie zámeru predať nehnuteľný majetok vo vlastníctve Obce Kvačany ako 

prípad hodný osobitného zreteľa. 

7. Prerokovanie návrhu rokovacieho poriadku obce Kvačany. 

8. Žiadosť o rekonštrukciu mosta. 

9. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku./Bošancová/ 

10. Prerokovanie a schválenie nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byt č. 2 p. 

Krajčiová a byt č. 3 p. Martináková. 

11. Rôzne. 

12. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Milana Galicu a Martina 

Drbjaka. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce oboznámil poslancov, že na základe vyhlásenej voľby na hlavného kontrolóra 

obce Kvačany zo dňa 19.7.2018, bola do požadovaného termínu 20.9.2018 doručená jedna 

obálka a to p. PhDr. Marcely Jaškovej. Starosta navrhol komisiu na otváranie obálky, 

vyhodnotenie splnenia podmienok a sčítania hlasov. Potom prečítal návrh uznesenia a dal 

hlasovať:  

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o podanej žiadosti na 

kontrolóra obce Kvačany zaevidovanej pod č. j. 2018/0737, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje komisiu na otváranie obálky, vyhodnotenie splnenia 

podmienok a sčítanie hlasov pri tajnom hlasovaní v zložení: 



predseda: Ján Chlebík 

člen: Martin Drbjak, Milan Galica 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Po otvorení obálky a vyhodnotení splnenia požadovaných podmienok sa komisia uzniesla na 

tom, že do voľby na funkciu hlavného kontrolóra postupuje jediný uchádzač, ktorý následne 

pred obecným zastupiteľstvom predniesol svoju koncepciu činnosti HK obce. Potom prebehla 

tajná voľba hlavného kontrolóra. Po sčítaní hlasov komisia oznámila výsledok a starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje za hlavného kontrolóra obce Kvačany PhDr. Marcelu 

Jaškovú s 0,1 úväzkom pracovného času,  

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s vypracovaním a podpisom pracovnej 

zmluvy podľa zákonníka práce a podľa § 18a ods. 5 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, na funkčné obdobie šesť rokov medzi PhDr. Marcelou 

Jaškovou a Obecným úradom Kvačany od 5.10.2018 do 4.10.2024. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Starosta obce skonštatoval, že hlavný kontrolór obce bol zvolený a poprial p. PhDr. M. 

Jaškovej veľa úspechov a dobrú spoluprácu. 

 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Boli prerokované RO ZŠ Kvačany. Za 

každým RO starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 11/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 11/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 12/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 12/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta obce informoval poslancov o žiadostiach na odpustenie poplatku za TKO na r. 

2018 od p. M. Brunčiakovej a p. J. Gála. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Margaréty Brunčiakovej o zrušenie 

poplatku za komunálny odpad na rok 2018, nakoľko sa jej nehnuteľnosť nachádza v chatovej 

oblasti, kde nie je zabezpečený odvoz komunálneho odpadu, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Margaréty Brunčiakovej o zrušenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018, nakoľko sa jej nehnuteľnosť nachádza v chatovej oblasti, kde 

nie je zabezpečený odvoz komunálneho odpadu. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jozefa Gála o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre Jozefa Gála a Jána Rumanského, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v zahraničí, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje na rok 2018 odpustenie poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na osoby Jozefa Gála a Jána Rumanského, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v zahraničí 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce informoval, že p. farár žiada finančný dar na nový obetný stôl pri príležitosti 

významného výročia výstavby chrámu sv. Kataríny v Kvačanoch. Poslanci v krátkej diskusii 

odsúhlasili dar, ktorý bude vyplatený v tomto roku, nakoľko obec je povinná zo zákona starať 

sa o kultúrne pamiatky. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie prosbu o finančnú pomoc pre Rímskokatolícku 

cirkev, farnosť Kvačany pri príležitosti významného výročia - 700 rokov výstavby chrámu sv. 

Kataríny, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný dar pre Rímskokatolícku cirkev, farnosť 

Kvačany vo výške 5.000 €.  

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval, že sa na základe požiadaviek obyvateľov BD č. 226 pripravil 

návrh zverejnenia zámeru predaja pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Potom 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa nasledovne: 

Obec Kvačany v súlade s ustanovením § 9a ods. 2 a § 9a odsek 8 písm. e) zákona SNR  č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zverejňuje zámer predať z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa prebytočný majetok obce: 

- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/5 v podiele 1/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísanom na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš, 

- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/22 v podiele 1/1 a druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísané na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš, 



- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/23 v podiele 1/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísané na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš, 

- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/24 v podiele 1/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísané na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš, 

- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/25 v podiele 1/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísané na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš, 

- garáž bez súpisného čísla v podiele 1/1, zapísanú na LV č. 376, postavenú na pozemku 

parcelné číslo KN-C 200/26 v podiele 1/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 21 m², v katastrálnom území Kvačany, zapísané na LV č. 661 na katastrálnom 

odbore Okresného úradu Liptovský Mikuláš. 

Zdôvodnenie prípadu hodného osobitného zreteľa: 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený skutočnosťami, že uvedené garáže sú určené pre vlastníkov 

bytov bytového domu č. 226. Vzhľadom k nevyužiteľnosti priestoru na iné účely a 

s prihliadnutím na výmeru priestoru je predpoklad, že obci by sa nepodarilo iným spôsobom 

účelne naložiť s týmto prebytočným  majetkom. Okrem uvedeného, priestor je znehodnotený 

tým, že obvodové steny sú poškodené koróziou a zatekaním strechy. Tieto priestory slúžia 

celému bytovému domu, čím je priestor nevyužiteľný na iné komerčné účely. 

Kupujúcim budú: vlastníci bytov. 

Kúpna cena je stanovená na cenu 436,00 € za predmet prevodu /za garáž a jeden pozemok 

pod garážou/ v súlade s vypracovaným Znaleckým posudkom č. 52/2017 zo dňa 15.11.2017, 

pričom kupujúci sú povinní zaplatiť náklady za znalecký posudok a správny poplatok za 

vklad do katastra nehnuteľností. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Návrh zámeru predaja pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bude vyvesený na 

obecnej nástenke a internetovej stránke obce po dobu 15 dní.  

 

7.  Starosta obce informoval, že už minulý rok bol návrh na vypracovanie nového 

rokovacieho poriadku, nakoľko náš je už neaktuálny. Bol predložený návrh, ktorý však 

nemusí byť schválený dnes, ak poslanci nemali čas si ho riadne preštudovať. Podklady 

k vypracovaniu boli stiahnuté z internetu podľa smerníc a pripravené na naše podmienky. Po 

predložení  pripomienok od poslanca J. Chlebíka, ktoré mu chýbali v návrhu, sa dohodlo, že 

návrh sa ešte raz spracuje, nakoľko sa v spracovanom návrhu zistili nezrovnalosti. 

K nezrovnalostiam mohlo dôjsť stiahnutím staršej verzie. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rokovacieho poriadku Obecného 

zastupiteľstva obce Kvačany. 

    

8. Starosta informoval o podanej žiadosti na rekonštrukciu mosta, ktorú zaslali obyvatelia 

obce Kvačany bývajúci za vodou, nakoľko prístup k rodinným domom ich vlastníkmi, či už 



záchranárskymi zložkami, je obmedzená.. Starosta informoval o tom, že na moste boli foršty 

/dosky/, na ktorých sú uložené panely, ktorými sa zvýšilo umiestnenie mosta. Ak by sa mal 

most znížiť, bolo by treba väčší nájazd, čo nie je možné. Bolo by dobré zavolať odborníka, 

ktorý by napísal správu, ako by to bolo technicky možné. M. Chovan informoval, že sa 

rozprával so susedmi a nie sú za zníženie mosta, prehĺbenie riečiska nič nerieši a potom je 

možnosť potlačiť ploty, čo zasa nerieši vchod od cesty. Ešte jedným riešením je postaviť nový 

most pri Kojšovcoch. Bolo by treba zavolať nejakého odborníka, ktorý by urobil aj rozpočet, 

čo by to asi stálo. Možnosťou by bolo aj urobenie oblúkového mosta. Starosta informoval, že 

do budúcnosti sa budeme musieť touto vecou zaoberať, záleží však na ponúknutom riešení 

a hlavne cenovom rozpočte. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o rekonštrukciu mosta, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zabezpečením posúdenia technického riešenia 

rekonštrukcie mosta. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Bošancovej o odkúpenie obecného pozemku. 

Nakoľko však je na spomínanom úseku podľa schváleného územného plánu plánovaná 

výstavba cesty, nie je možné odpredať obecný pozemok. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o odkúpenie obecného pozemku p. 

Bošancovej, 

b) obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s odpredajom pozemku, parcely č. KN-E 48/6,  vo výmere 

10 m², nakoľko na spomínanom pozemku je podľa platného územného plánu Obce Kvačany 

plánovaná výstavba miestnej komunikácie. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta obce informoval poslancov, že ako každý rok, tak aj teraz je treba odsúhlasiť 

nájomné zmluvy v BD č. 257. Ide o nájom p. Krajčiovej a Martinákovej. R. Lasák oboznámil 

poslancov, že na základe podnetu od obyvateľov bytového domu sa včera uskutočnila 

návšteva bytu p. Martinákovej na zistenie v akom stave sa byt nachádza. Na mieste sa zistilo, 

že byt nevykazuje žiadne vady, nenachádzajú sa v ňom plesne, byt nie je zatuchnutý, byt je 

priebežne vykurovaný ohrievačmi, ktoré sú v zástrčkách a sú nastavené na teplotu 18 °C. 

Milan Šablatúra nám povedal, že keď majú službu, tak idú pokosiť, za spoločnú elektrinu 

platia, aj keď tam nebývajú. O ďalší nájom bytu majú záujem. Starosta informoval, že nemajú 

žiadne nedoplatky, nájom platia načas a ak by sa jej nájom neobnovil, nemáme žiadne 

žiadosti na pridelenie 1-izbového bytu, tým pádom by obec znášala poplatky za tento byt. 

Poslanci sa zhodli na tom, že nie je problém s predĺžením nájomnej zmluvy, nakoľko sa 

uzatvára len na jeden rok. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:    

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Magdalény Krajčiovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 2 s p. Magdalénou Krajčiovou na 1 rok, 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Emílie Martinákovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 3 s p. Emíliou Martinákovou na 1 rok. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starosta obce informoval o žiadosti p. Ďaďovej o súhlas na položenie kanalizačnej 

prípojky cez zberný dvor. P. Ďaďová informovala poslancov o zámere potiahnuť kanalizačnú 

prípojku do ČOV, ktorá bude umiestnená pri ceste, cez zberný dvor, nakoľko, keby išla cez 

svoj pozemok poza dom č. 222, vychádzala by jej nielen veľká dĺžka, ale aj hĺbka, nakoľko je 

pozemok v stúpaní k ceste a ako vieme, treba tam urobiť spád. Vývod z ČOV už bude riešený 

po jej pozemku poza dom č. 222. Pri položení kanalizačnej prípojky použije kvalitnejšie 

materiály, aby sa po zbernom dvore mohlo normálne chodiť aj autami. Súhlas zastupiteľstva 

potrebuje, aby si mohla dať spracovať dokumentáciu k stavebnému povoleniu. J. Chlebík sa 

opýtal, či by p. Ďaďová navrhovala nejakú kompenzáciu za znehodnoteniu pozemku, nakoľko 

tam bude zriadené vecné bremeno. P. Ďaďová informovala, že už prispela napr. na 

vysporiadanie cesty pre obec, ale ak bude treba tak nemá problém, vždy rada pomôže. 

V pôvodnom pláne mala ČOV riešenú na svojom pozemku pri objektoch, ale nakoľko má 

obmedzený prístup hlavne v zime, musí to riešiť takto. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo súhlasí s uložením kanalizačnej prípojky pre ČOV k objektom na 

parcelách č. KN-C 21/9, 21/10, 21/11 a 21/12 cez zberný dvor na par. č. KN-C 18 a 17/2. 

Hlasovalo:   za -   4 / Roman Lasák, Milan Galica, Martin Chovan, Martin     

                                                                Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Ján Chlebík / 

 

Starosta odovzdal slovo p. Húskovi, ktorý sa informoval o možnosti riešenia prístupovej cesty 

nielen k jeho rodinnému domu, pričom by prispel aj on sám. M. Drbjak vyjadril názor, že by 

sa mohla vysypať cesta aj ďalej, nakoľko aj on plánuje výstavbu rodinného domu v tej 

lokalite. J. Chlebík sa informoval, prečo by mala obec platiť za výstavbu cesty, keď by si ju 

mali ľudia sami financovať. Keď sa robil územný plán, tak sa rátalo s tým, že sa nepustia 

všetky úseky na výstavbu naraz. Starosta odporučil zavolať geodeta, ktorý by mal cestu 

zamerať, bude treba stiahnuť zeminu a vysypať cestu aspoň štrkom. M. Drbjak povedal, že by 

aj on a možno aj iní majitelia pozemkov mohli niečím prispieť, aby sa cesta potiahla až do 

konca. Poslanci sa dohodli na tom, že teraz sa pustí nejaký úsek a v ďalšom rozpočte sa 

vyčlenia peniaze na ďalší úsek a tak sa postupne urobí celá cesta. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo súhlasí s vyčlenením finančných prostriedkov v sume 1.000 € na 

zameranie a vysypanie úseku cesty od cesty na novej ulici po novostavbu rekreačného domu 

cca. 100 m. 

Hlasovalo:   za -   4 / Roman Lasák, Milan Galica, Martin Chovan, Martin     

                                                                Drbjak / 

proti –   1 / Ján Chlebík /  

zdržal sa –  0 

 



Starosta informoval o žiadosti Základnej školy v Kvačanoch na príspevok do tomboly na ples, 

ktorý sa uskutoční 13.10.2018. Poslanci sa dohodli na rovnakých podmienkach ako sa dávajú 

aj pre materskú školu. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie prosbu rodičovského združenia pri ZŠ Kvačany 

o príspevok do tomboly a poskytnutie sály KD v Kvačanoch, na Ples absolventov a priateľov 

školy, ktorý sa uskutoční 13.10.2018, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje sponzorský dar na Ples absolventov a priateľov školy vo 

výške 100 €, kde je zahrnutý nájom KD, energie a zapožičanie riadu a príspevok na tombolu 

vo výške 50 €. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin  

     Chovan, Martin Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta obce informoval poslancov, že p. Šimovček predložil nápad na zmenu kúrenia 

v kultúrnom dome a to vysekaním diery do komína a využívaním kúrenia na pevné palivo, 

ako niekedy. Kúrenie elektrinou je v KD nešťastné riešenie, nakoľko pri výseči hneď KD 

vychladne. S tým, že by sa prešlo na vykurovanie pevným palivom, nastávajú ďalšie otázky, 

kde s odpadom, čo s dreveným obkladom, zmenšenie priestoru, protipožiarne podmienky 

a hlavne zodpovednosť za to, keby sa niečo stalo. Najlepšie by bolo kúrenie plynom. Je 

podaná žiadosť na rekonštrukciu KD. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie požiadavku na zmenu kúrenia v kultúrnom dome 

v Kvačanoch. 

 

Starosta informoval poslancov, že v rámci rekonštrukcie požiarnej zbrojnice zostáva odpad 

ako drevo a dosky a bolo by možné to niekomu ponúknuť. Bolo by dobré dať drevo p. 

Bačovej, ak bude mať o to záujem, nakoľko nám zobrala drevo aj z okien, ktoré sa vymieňali 

na materskej škole a tým pádom nebolo treba odvážať drevo do mesta. Nebolo by vhodné 

ponúknuť lepšie drevo niekomu inému a jej nechať len odpad. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje bezodplatne drevo z bývalého obchodu na Dlhej Lúke pre 

p. Bačovú za vyčistenie areálu a okolia zberného dvora. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin  

     Chovan, Martin Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov o tom, že M. Hulejovi končí platnosť občianskeho preukazu 

a chcel by sa prihlásiť na trvalý pobyt v byte MŠ. Poslanci s prihlásením na trvalý pobyt 

súhlasili. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prihlásenie Mareka Huleja na trvalý pobyt na adresu 

Kvačany 232. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin  

     Chovan, Martin Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

P. Húska sa informoval, či sa bude niečo robiť s tou dierou na moste oproti materskej škole. 

Starosta informoval, že to už mal urobiť p. Šimovček, ale nakoľko teraz prebiehajú 



rekonštrukčné práce na požiarnej zbrojnici, objedná sa domiešavač s betónom a diera sa 

zaleje.  

Starosta obce sa opýtal poslancov, či sa aj tento rok budú robiť kalendáre do každej 

domácnosti a informoval aj o ponuke vianočného pozdravu s perom. Poslanci sa zhodli na 

tom, že sa urobia naše stolové kalendáre a objedná sa aj vianočný pozdrav s perom.  

Starosta obce informoval poslancov, že komisia pripravila pre dôchodcov v rámci mesiaca 

úcty k starším výlet a to so začiatkom o 9,00 hod. návštevou múzea v Liptovskom Mikuláši, 

nasledovala by návšteva Evanjelického kostola vo Svätom Kríži a nakoniec obed na Kozom 

vŕšku. Výlet by bol v nedeľu 21.10.2018 a nahlásiť záujem treba do piatka 12.10.2018. 

M. Galica oboznámil poslancov so zamýšľaným programom organizovania Stretnutia 

rodákov spojeného s príležitosťou osláv 700 výročia. Bolo by to niekedy v júni 2019. 

Rozprával už s p. farárom, že by sa mohol urobiť nejaký program, ako napr. futbal farárov, 

starostov, vystúpenie ŠČAMBY, ktoré bude stáť približne 1.500 € až 1.800 €. Preto treba pri 

tvorbe rozpočtu rátať s výdavkami okolo 3.000 €.  

J. Chlebík pripomenul, že do dnešného dňa nebol na zastupiteľstvo prizvaný ohľadom 

kontajnera p. M. Považský. Starosta informoval, že na najbližšie zastupiteľstvo bude 

prizvaný. 

 

12. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 21,20 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

Milan Galica   ........................................    

Martin Drbjak    ........................................ 


